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ZAPYTANIE

W sprawie składowiska odpadów na osiedlu Rawka.

Szanowny Panie Prezydencie,

Od  dłuższego  czasu  mieszkańcy  osiedla  Rawka,  z  niepokojem  kierują

zapytania  w  związku  ze  składowiskiem  odpadów  zlokalizowanych  na  terenie

porawentowskich  hal  przy  ulicy  Domarasiewicza.  Niepokój  wywołany  jest

ostatnim  wydarzeniem,  które  miało  miejsce  dnia  4  marca  2021  r.  kiedy  to

ponownie  doszło  do  pożaru  odpadów  znajdującym  się  na  tym  terenie  oraz

doniesieniami o unoszącym się  cyklicznie gryzącym zapachu palonego plastiku z

ww.  miejsca.  Jak  zauważyć  można  było  na  fotografiach  umieszczonych  przez

Ochotniczą  Straż  Pożarną  w  Skierniewicach,  że  odpady  nadal  zalegają  na  tym

terenie. 

Zainteresowani  dopytują  również,  jak  obecnie  wygląda  sytuacja  związana

ze składowaniem odpadów w tym miejscu? 

Mieszkańcy osiedla ze strachu o swoje zdrowie proszą, o odpowiedz w ww.

sprawie. 

Mając na uwadze dobro i  bezpieczeństwo mieszkańców Skierniewic proszę

o udzielenie odpowiedzi na powyższe pytanie.
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Rafał Koczywąs



                                                                                  


